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ZAPISNIK 
sa 8. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 01. srpnja 2014. 

godine sa početkom u 19.00 sati u prostoriji Narodne knjižnice i čitaonice 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Nino Putniković, Boris Bašić, Tome Juraga, Viktor Banov, 

Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Mate Skračić, Dragica Bašić. 

Odsutni: Toni Papeša (opravdano), Darko Turčinov (opravdano)   
 
Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK, Vedrana T. 
Šandrić-pročelnica OMK, Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 9 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA  

Nino Putniković: ja imam dva pitanja. Prvo pitanje se odnosi, odnosno podnositelj zahtjeva je 
Marko Mudronja Rebac vezano za gradnju GSM bazne stanice, to smo mi vijećnici dobili kao 
na uvid, pa me samo zanima kakva je procedura, što će se dalje događati ima li vijeće kakvu 
ulogu u svemu tomu? 

Ivan Božikov: što se tiče te bazne stanice mi smo pokušali poduzeti mjere odmah u startu već 
godinama poduzimamo mjere da se ona na tom prostoru ne dogodi, međutim promjenom 
zakona u 2012. godini Općina nema ingerenciju na time više, odnosno ne traži se lokacijska 
dozvola već svi ti operateri mogu postavljati te bazne stanice tamo di je za to HAKOM 
predvidio a općinski i planovi višeg reda se moraju sa time uskladiti. U dva navrata smo 
odbijali jer smo bili u prilici da odbijemo, a sada izmjenom zakona u 2012. godini više nismo u 
prilici odbiti taj, nismo stranka u postupku. Pokušali smo poduzeti određene mjere, zvali smo 
i medije i televiziju međutim svi ti novinari zovu i ostale stranke, odnosno tvrtku koja to radi i 
onda oni predoče dokumentaciju i kad se vidi da je sve po zakonu onda se očito svi vratu 
nazad. Evo ja sam danas bija na terenu tamo smo se svađali čak sam pozva stanare malo i na 
neposluh, međutim oni su rekli Ok sve može mi ćemo zvati policiju, mi radimo po zakonu, a 
onda vam svima skupa slijede tužbe pojedinačno kao privatnim osobama i naravno općini za 
izgubljenu dobit, ukoliko se to pokuša zaustaviti.  

Nino Putniković: drugo pitanje, zamoljen sam od gospođe Jajaš Ene, to je zaprimljeno u 
općini 10.4.2014. godine podnijela je zahtjev za suglasnost za obavljanje djelatnosti u 
domaćinstvu, kamp u domaćinstvu građana i do sada nije dobila odgovor.  Kako smo mi na 
zadnjem vijeću donili pravilnik o pristupu informacijama i roku do kada bi taj odgovor trebao 
biti zanima me neprejudicirajući nikakvo rješenje ovog slučaja zanima me samo zašto se čeka 
do sada?  

Ivan Božikov: to je i bila moja tema za ovo vijeća. Tamo negdi u ožujku jedna gospođa je 
postavila mobilnu kuću u Jersanima. Redar je izaša na teren i naložio uklanjanje te kućice i ta 
gospođa je kućicu uklonila. Nakon toga tu kućicu gospođa je uklonila. Nakon toga tu istu 
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kućicu su kupili supružnici Jajaš i postavili su je tamo na teren na Slanici, naravno da je i u 
tom slučaju redar izaša na teren  utvrdija stanje i naložio uklanjanje nakon toga smo zaprimili 
zahtjev za postavljanje još 20 takvih kućica, mobilnih kuća pod nazivom kamp u domaćinstvu 
a sve skupa na osnovu zgrade, jer da bi se moglo obavljati tu djelatnost morate imati legalnu 
zgradu, da bi mogli obavljati takvo domaćinstvo, sve skupa na osnovu one zgrade žute kuće 
kod talisa one kućice koja je u postupku legalizacije, znači na osnovu te kuće koja je u 
postupku legalizacije oni su dali zahtjev za još 20 tih mobilnih kuća. Naravno da je to ipak 
jedan ozbiljniji zahvat u prostoru i trajan, on treba i nekakvu svoju infrastrukturu svoju struju, 
vodu i odvodnju i naravno da takvu odgovornost na sebe ne možete preuzeti, pa je 
pročelnica taj dopis i tu priču proslijedila odboru za prostorno uređenje odnosno njegovom 
predsjedniku. 

Vedrana T. Šandrić: ja sam stranku uputila da se obrati odboru jer se radi o većem zahvatu u 
prostoru, jer nije postavljanje jedne nego je to namjena cijele jedne, dijela vala. Onda sam 
rekla da ja ne mogu tu odlučiti na način da se njoj, jer ona je uložila žalbu na rješenje to nije 
sporno da ja njoj mogu žalbu odbiti  jer nema načina da joj se prihvati ali kako je ona bila jako 
uzbuđena u postupku ishodovanja svih rješenja ja sam rekla dobro jedini je način da vidiš da 
li će takav zahvat u prostoru biti moguće uklopiti u plan i neka se obrati odboru za prostorno 
uređenje. Sad vidim da ona nije ni predala vama, jeli?  

Mate Skračić: papirnato nije predano ništa. Ja sam čuo ovako iz razgovora.  

Nino Putniković: ona je meni jutros donila da je ona ovo poslala u 4. misecu, usput ta 
gospođa koja je prodala kućicu to mi je prva susjeda, rođena Pleslić. Ona je po nekim 
informacijama, ona se isto poziva na općinu, jer oni su to doveli iz Rijeke i tako da su upali u 
troškove, a kao da se i konzultirala sa nekim odvjetnikom. Uglavnom je redar odmah reagira i 
oni su to isti dan uspili nekako riješiti. Ja sam zamoljen od Ene, koja mi je ovo jutros ostavila 
doma, da pitam zašto se to od 10.4. ne odgovori, bilo kakav odgovor, negativan, pozitivan. 

 Ivan Božikov: njoj je odgovor bio ovakav kako je rekla Vedrana, ok, usmeni nije bio pisani  

Vedrana T. Šandrić: ma bila je ona u 5-6 navrata kod tebe 

Ivan  Božikov: i s obzirom da sam ja sa njom u više navrata razgovara i kažem radi se o 
jednom većem zahvatu, trajnijem zahvatu u prostoru i mislim da nije na meni da takvu stvar, 
dajem suglasnost, pogotovo nakon svega što smo ovdi izgovorili. Tako da sam ja i tija 
predložiti da ovaj dnevni red nadopunimo sa tom točkom, odnosno sa tim njenim zahtjevom.  

Mate Skračić: jel se mogu ja nadovezati, ako je već spomenut odbor za prostorno planiranje. 
Nama taj zahtjev nije proslijeđen u vrijeme kad se odbor sastajao 

Vedrana T. Šandrić: a vjeruj mi Mate, ja sam bila 100% uvjerena da je proslijeđeno, evo sad 
kad je Nino počeo izlagati sam shvatila da nije proslijeđeno.  

Mate Skračić: nije, nije to nikada došlo do mene, a ako vi sada po nijednoj osnovi ne možete 
to odobriti ili možda možete ali niste dovoljno se uputili, proučili zakon, taj naputak 
ministarstva na koji se poziva ona i još neki ljudi koji su zainteresirani za te stvari onda se kaže 
ne može do donošenja plana, ali se ljudima odgovori, jer u suprotnom ni mi ne možemo 
pomoći, ne bi mi donijeli novi plan na odboru u kojem bi to bilo moguće. 

Ivan Božikov: njoj je odgovoreno da se za taj prostor potreba izrada DPU-a, njoj je sve 
odgovoreno po redu, ali nije dobila pisano, ok, ja ću joj sutra napisati odgovor ako joj to 
nešto znači, međutim odgovor je dobiven, nije da nije dobila samo nije napisano.  
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Vedrana T. Šandrić: ona je u postupku legalizacije tog spornog objekta koji je trebao biti ako 
sanitarni čvor, bez njega se ne može napraviti u prostoru ništa. znači ona je u postupku 
legalizacije, na neki način njoj je i odgovaralo da nema sada odmah negativan odgovor, ali bez 
obzira na to u više navrata su bili razgovori sa načelnikom hoće li, neće li, kad će, još uvijek 
nije taj objekt legaliziran, odnosno nije dobio rješenje o izvedenom stanju.  

Mate Skračić: ali će dobiti, danas se u svim institucijama prihvaća dokaz o predaji zahtjeva 
kao pravovaljan i za ured za gospodarstvo itd.  

Ivan Božikov: ja ponavljam, radi se o jednom trajnijem zahvatu i dosta ozbiljnom, znači to je 
kapacitet od nekih 100 ljudi, on treba svoju infrastrukturu, mi danas nemamo ni plan na snazi 
ni DPU u postupku, a ni strategiju prostornog uređenja. Tako da ne mogu sa sebe preuzeti tu 
odgovornost  

Mate Skračić: tako je, ma nemojte me krivo shvatiti.. 

Ivan Božikov: pa sam ja tija baš danas pokušati, misleći da ste komunicirali i prije da ovdi 
nadopunimo dnevni red i o tome pokušamo razgovarati.  

Mate Skračić: pa eto već raspravljamo, ma da me krivo ne razumite, nisam ja u ovom 
trenutku ni za ni protiv toga, znači ako postavimo jedan kriterij i onda netko drugo može isto 
tako doći sa tim zahtjevima i moramo znati šta to nosi ali parafrazira ću upravo načelnika, ako 
su to mobilne kućice, kako se dovela tako se može i odvesti, a ta infrastruktura je da bužira i 
jedan odvod, tako da ne bi se ništa dogodilo da im je odobrilo za ovo lito, pa da se kasnije 
donila nekakva uredba ili plan po kojem bi se to odobrilo ili ne bi  

Ivan Božikov: mi znamo di postoje takva naselja, evo imamo tu Lovišće, slijedeći je u Solarisu, 
to su naselja mobilnih kuća samo ne mogu ja za to dati suglasnost, to je tako jasno.  

Mate Skračić: tko daje tu suglasnost  

Ivan Božikov: ja sam mislija da mi stavimo na vijeće i damo suglasnost.  

Vedrana T. Šandrić: potreban je sanitarni čvor, legalno sagrađen. On još uvijek nema nikakvo 
rješenje legaliteta, on je u postupku i nije legalan, bez obzira što kažete da je dovoljno predati 
zahtjev, nije, jer u ovom slučaju je stvar dosta komplicirana. Komplicirana je u smislu da dokaz 
o tome da je postojao prije onog datuma do kad se moglo … sporan je, taj datum, kad je 
nastao taj objekt. Tu se neke stvari ne slažu, e sad je li radi toga zapelo u uredu za prostorno 
uređenje ili radi čega, činjenica je da rješenje o izvedenom stanju još nije doneseno, a zahtjev 
je odavna. To rješenje ne možemo mi dati, to nije u našoj nadležnosti, mi moramo dati 
rješenje o kazni, to smo napravili ali sad je stvar na nivou županije.  

Mate Skračić: znači predlažete da pričekamo  

Ivan Božikov: ne, ne ako je to ljudima bitno i ako žele neki posao pokrenuti triba o tome 
raspravljati što prije, triba to što prije dojti na vijeće i o tome odlučiti, očemo li mimo DPU-a i 
strategije dopustiti li nećemo, jednostavno, nema tu šta.  

Vedrana T. Šandrić: to je dosta veliki zahvat, nisu to jedan dva objekta, jer  

Mateja Bašić: mislim da mi ne bi trebali o tome sad odlučivati   

Nino Putniković: nemam ni ja više informacije od ovog zahtjeva i ovoga što sam pita. Šta će 
biti, koliko, i koji su njihovi planovi za to  
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Ivan Božikov: odgovor je usmeno dan i vezano za strategiju i vezano za novi plan i vezano za 
DPU i vezano za odbor koji funkcionira itd.  

Nino Putniković: ne obzira, ja se slažem i vjerujem da je tako ali jedna institucija poput općine 
treba imati pisani trag, to je osiguranje i tebi i nama. 

Boris Bašić: ja bi se nadovezao na to, postavio sam pitanje pismeno vezano za situaciju sa 
vlasništvom zemljišta na prostoru koji je predviđen za dječji vrtić i dobio sam odgovor u 
jednoj zadovoljavajućoj formi, normalno nisam zadovoljan sa onim što u odgovoru stoji a to 
je da je više od 50% tog zemljišta vlasnički ne riješeno i to je loše u čitavoj priči, ali dobio sam 
odgovor koji stvarno zadovoljava formu i odgovor je stigao u tjedan dana   

Mare Kovače: ona je više puta bila u općini i ja sam stvarno mislila da je sve jasno.  

Dragica Bašić: imam saznanje, odnosno zaustavila me vlasnica fast food Mac i rekla mi je da 
je  uputila je zahtjev za povjerenstvo kojeg sam i ja član vezano za izravnavanje krova, gdje je 
postojeći fast food sa susjednom konobom Karaka, ja sam rekla da nemam pojma jer ništa mi 
nije došlo, na zadnjim odborima nismo raspravljali ništa o tome i sad čujem opet da je išlo 
nešto na odbor, nešto nije išlo, pa me zanima ako nešto dođe na odbor onda bi mi svi trebali 
znati da je nešto došlo na odbor, raspravljati o tome i donijeti neki zaključak. To je inače rad 
odbora. E sad, možda se i ovdje nešto desilo. Ona me uvjerava i ima dokaz da je uputila 
pismeno u općinu, a onda direktno da je uputila preko odvjetnice, ne znam točno, uglavnom 
tražila je banalnu stvar da se izravna krov sa susjednim krovom. Službenik koji radi u Šibeniku 
je rekao da što se njega tiče da može izdati, ali da se mora pitati lokalnu samoupravu. Da je 
bila kod gospođe Šandrić i ona da je uputila na odbor. Ja za to ne znam. To je jedan slučaj, 
drugi slučaj je gospođa Cimeša isto da je uputila, gospodine Juraga isto. Jeli vi imate saznanje, 
mi smo članovi odbora jeli tako?  

Mate Skračić: za taj krov ne znam o čemu se tu radi  

Dragica Bašić: Gracija Horvatin da je uputila zahtjev, gospođa Biserka Cimeša  

Mate Skračić: gospođu Cimešu znam privatno, ona me zvala više puta, pa znam taj slučaj.  

Dragica Bašić: znači nikakav zahtjev od gospođe Horvatin  

Mate Skračić: nije mi poznata, dolazila mi je jedna koverta od projektnog ureda naslovljena 
na mene u toj ulici di je Krešimir. Možda je to to. ja sam odgovorija kao predsjednik tog 
odbora da mi nismo ured za prostorno uređenje i da se dozvole traže negdje drugdje. 

Dragica Bašić: znači bio je neki odgovor na to.  

Mate Skračić: bio je neki idejni projekt možda je to taj. 

Dragica Bašić: ali recimo sad da imamo taj stav onda bi mi na odboru trebali te stvari 
rješavati. Odbor postoji za to da se dogovorimo o nekim stvarima pa onda pošaljemo pismeni 
odgovor . malo je nezgodno kad me čovjek zaustavi na cesti a ja kažem da nemam pojma. 

Mate Skračić: odgovorio sam ja tim ljudima i mislim da sad čak na znanje taj odgovor poslao 
svima mailom ako ne poslati ću. Radi se o tome da uopće nisam smatrao da bi mi trebali 
ulaziti u tu problematiku, jer ako je sad neki plan na snazi, ako je ured županijski taj koji izdaje 
dozvole za nadogradnju, tu se radi o nadogradnji kuće, pa nećemo mi izdavati akte za 
nadogradnju 

Dragica Bašić: pa zar nismo trebali bar prodiskutirati o tome 
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Mate Skračić: prodiskutirati  

Dragica Bašić: da, odbor nismo imali preko mjesec dana  

Mate Skračić: tako je nismo ga imali.  

Dragica Bašić: a strategija je već trebala biti ajmo reći tu.  

Mate Skračić: tako je. Samo da se vratim, takvih upita bi mi onda mogli dobivati i 20 dnevno 
ali mi se ne bavimo time, mi smo zakonodavno tijelo. Nas je općinsko vijeće osnovalo kao 
zakonodavno tijelo nismo mi oni koji donose nekakve samo izvršne akte i odluke. Poslati ću 
vam taj odgovor. Ja sam ljudima odgovorija da su na krivu adresu poslali upit, sa 
obrazloženjem. 

Dragica Bašić: a šta mi onda radimo kao odbor?  

Mate Skračić: mi radimo ove stvari koje ste spomenuli koje su pokrenute koje su u tijeku. 
Sada nisu nekom zadovoljavajućom dinamikom jer nas je zahvatila turistička sezona, neki 
dokumenti koji su trebali biti dostavljeni nisu dostavljeni ili su polovično dostavljeni, to sada 
ide nekim tempom kojim ide, ali znamo čime se bavimo ali se definitivno ne bavimo aktima o 
građenju.  

Dragica Bašić: sve ok, ja bi samo htjela saznati očemo li imati sastanak? Prošlo je skoro i ne 
znam, na kojoj je sjednici bilo da smo donijeli odluku o strategiji, mogu reći preko mjesec 
dana.  

Mate Skračić: da je bio razlog ja bi svakako sazvao, da je bilo nešto krucijalno novoga.  

Dragica Bašić: znači sa strategijom se do daljnjega ništa ne radi.  

Mate Skračić: nije da se ne radi nego smo kao što smo rekli onaj naš sažetak poslali mentoru 
na kome je sada idući korak da nadopuni svoj dio koji bi onda donili na odboru, po 
mogućnosti da se on pojavi da to  obrazloži i koji bi onda bio ajmo reći naš input izrađivaču 
strategija posli, a pošto to još nemamo, čovik je u gužvi i sad je to malo zapelo.  

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Zapisnik 7. sjednice 
2. Godišnji obračun Proračuna 2013. Godine 
3. Zahtjev za ukidanju statusa javnog dobra dijela čest. zem. 13470/1 i 23469 (NADA 

DUBLJEVIĆ) 
4. Prijedlog odluke o odricanju od prava prvokupa 
5. Zahtjev stanara /Turistička ulica bb 
6. Izviješće Načelnika o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2013. Godinu 
7. Prijedlog Odluke o naknadama političkim strankama za 2014. godinu 

 

 

Mateja Bašić: ima li tko nadopunu? 
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Ivan Božikov: ja sam ima za Enu Jajaš, međutim kao je to tako kako je Mate reka da se nije 
obraćala odboru, onda je to bez predmetno.  

Mate Skračić: obraćala se usmeno, ali ovaj zahtjev od vaše strane nije doša 

Ivan Božikov: ako je usmeno, onda bi isto stavija na dnevni red pa da se, sigurno imate 
saznanja  

Mateja Bašić: ja mislim da bi trebali to za drugo vijeće ostaviti  

Nino Putniković: trebamo znati više detalja o tome što se planira.  

DNEVNI RED 

 

1. Zapisnik 7. sjednice 
2. Godišnji obračun Proračuna 2013. Godine 
3. Zahtjev za ukidanju statusa javnog dobra dijela čest. zem. 13470/1 i 23469 (NADA 

DUBLJEVIĆ) 
4. Prijedlog odluke o odricanju od prava prvokupa 
5. Zahtjev stanara /Turistička ulica bb 
6. Izviješće Načelnika o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2013. Godinu 
7. Prijedlog Odluke o naknadama političkim strankama za 2014. godinu 

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 

1. Usvajanje zapisnika 7. redovne sjednice 

 
 Zapisnik 7. redovne sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
2. Godišnji obračun Proračuna 2013. Godine 

 
Tome Juraga: mene zanimaju rashodovne strane u kojima je indeks veći od 0,5 koji je pravni 
osnov za taj trošak koji je isplaćen iz proračuna. Govorimo o stavkama koje prolaze 5% 
dozvoljenih odstupanja od izglasanog iznosa u proračunu. Imamo tu stavke koje su značajno 
skočile, evo tu donacije su 89%, da sada ne duljimo ima, na osnovu čega je to isplaćeno i na 
osnovu koje odluke vijeća. 
Ivan Božikov: donacije su se isplaćivale na osnovu zahtjeva , što se tiče radova na osnovu 
potreba. Prošle godine predložen je rebalans, da je taj rebalans prihvaćen danas o tome ne bi 
o tome razgovarali. Znamo svi kako je prošlo lito, kako smo funkcionirali, da nije bilo 
nijednoga za rebalanse, pokaza se višak prihoda do kraja godine to je trebalo koristiti. I na 
kraju taj budžet je značajno premašen od planiranog i mi smo ta sredstva koristili i na kraju 
opet završili u plusu.  
Tome Juraga: znači moremo konstatirati da su sredstva koja su premašila 5% potrošna bez 
odluke vijeća koje je inače po zakonu nadležno. Da li je to konstatacija točna? Tako brojke 
govore. 
Ivan Božikov: a konstatiraj brate.  
Boris Bašić: ne bi se složio sa tvrdnjom načelnika da nije bilo vrijeme za rebalanse, bilo je 
vrijeme, mogla se sazvati sjednica, moga se tražiti stav, mišljenje vijeća i blagoslov vijeća na 
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rebalans uopće se ne slažem da nije bilo moguće. Prema tome, ako je nešto napravljeno 
mimo odluke vijeća to spada u domenu vijeća onda ja za ovo ne mogu dignuti ruku.  
Viktor Banov: ova tvrdnja o rebalansu o uravnoteženju proračuna je nama bila predložena u 
mjesecu prosincu kada su ovi novci već bili potrošeni, dakle, ja sam novac potrošio pa sada vi 
dignite ruku za to. Dakle, ovaj rebalans ili uravnoteženje je trebalo biti predloženo onda kad 
je novac došao i kad se znalo da će biti viška prihoda, a ne sada. Dakle, po ovim svim 
stavkama je skoro je probijeno tako da je načelnik bez dopuštenja vijeća, bez uravnoteženja, 
bez rebalansa proračuna potrošio 1.469.915,00 kn, sve stavke su probijene. Dakle, ako se 
dogovorimo da ćemo potrošiti 100 kn ne možemo potrošiti 110 kn to je osnovni princip i 
proračuna i zakona o proračunu. Da smo mi ovo znali u svibnju u lipnju itd. mi bi digli ruku za 
to, ali dignuti ruku za to sada o i prosincu kada si nam to predložio ne drži vodu zato jer si 
novac potrošio prije nego si nas pitao, a vijeće se treba pitati. Novac se ne može trošiti izvan 
dogovorenih okvira.  
Ivan Božikov: tako je, mogu se složiti sa ovim što govorite, međutim tako je nekako praksa ne 
samo kod nas nego i u okruženju i na svim razinama i u svim upravljačkim tijelima, pa eto 
tako je to bilo, ali za ovu godinu će biti rebalans predložen već u mjesecu srpnju.  
Tome Juraga: ja imam još jedno pitanje. U samom zakonu postoji i članak koji kaže da ukoliko 
se određena sredstva potroše ajmo reći ne namjenski to bi bija i ovaj slučaj pošto nije bilo 
pravne osnove znači da nije bilo ni prave namjene da postoji mogućnost i povrata sredstava u 
proračun. Da li se ta mogućnost  može iskoristiti pa da se utrošeni povratu, s obzirom da su 
nenamjenski utrošeni. 
Mirna Donđivić: to su obično sredstva koja dobiješ iz proračuna pa su ovo namjenska i ta, ako 
smo mi dobili od županije 200.000 kuna nismo ih utrošili to su drugo namjenska sredstva  
koja se zna zašto idu a ako ih ne utrošimo mi to moramo vratiti. Ako iz Fonda dobijemo 
150.000 kn za prevoz otpada nije utrošeno nije proslijeđeno mi to moramo vratiti, jer to su 
strogo namjenska sredstva pa se moraju i vratiti. A ovo nije slučaj ovdi,  
Tome Juraga: jesmo li mi onda dobili 1.400.000 donacija  
Ivan Božikov: ne 
Tome Juraga: pa onda di je ta razlika, tko je odredija namjenu za tu razliku  
Mirna Donđivić: ne razumin te, 1.400.000 kn  
Tome Juraga: znači po ovim stavkama kad se prođe 1.400.000 kuna je prošlo 5% onoga što se 
smilo napraviti i di je ta razlika, ko je odredija namjenu za tu razliku?  
Mirna Donđivić: načelnik 
Tome Juraga: po kojoj osnovi?  
Mirna Donđivić: a u poslovanju, došlo je , evo ja sam vam tila objasniti recimo šta se tiče tih 
donacija. Mi smo lani imali prvi put, smo se susreli sa DVD-om, interventne grupe one su jako 
skupe ja ne znam za koliko ljudi, ali ja znam da u litnjima misecima sam ja po 60.000 kn 
prebacivala. To je prvi put, nismo znali i to je veliki iskorak u tima donacijama, drugo donacije 
koje su išle prema Argonauti šta se tamo radilo, ja to ne znam, to su bile donacije koje su 
dogovorene to su ta dva najveća iskoraka koja su se dogodila ustvari u ovom našem radu za 
2013. godinu. To stoji, ali zna se i di su ti novci i komu su ti novci išli. 
Ivan Božikov: dobro, nije to sporno, nego ovo što je vezano za proceduru.  
Mirna Donđivić: a ovo što je 5% to je uvik toga bilo, ne možeš ti sad točno procijeniti, mi smo 
recimo za izgradnju groblja platili trista i nešto ali smo zato zaradili šesto i nešto  
Ivan Božikov: nije to samo slučaj kod nas, tako se radi, to je nekakvo uvriježeno pravilo. Mi 
već pripremamo rebalans i on će slijedeći tjedan biti predložen odboru za proračun i 
vjerujem da ćemo ga u 7. misecu predložiti vijeću.  
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Boris Bašić: ja sam samo htio dodati da imam isto tako informaciju iz drugih lokalnih 
samouprava da se rebalans napravi u više navrata, i rebalans se napravi kao točka dnevnog 
reda u određenoj stavci bez ikakvih velikih komplikacija, znači samo se radi o tome, 
kontaktirati vijeće i dražiti blagoslov za tu stvar. Mi ne možemo dignuti ruku za nešto 
retroaktivno, za nešto što se dogodilo. Da se to dogodilo u roku tjedan dana, da je bio 
sastanak i reklo dogodilo se to i to, svaka čast, ali da ne ponavljam i da ne dužim, poslije 
tražiti blagoslov za 2013.g. to ne.  
Viktor Banov: samo još nešto, mislim ovo opravdanje da tako rade drugi, to nije nikakvo 
opravdanje  
Ivan Božikov: ma je, to je tako usput rečeno.  
Mirna Donđivić: ne radu drugi, svakomu se događa, ta odstupanja, ne sada da  
Tome Juraga: dogovaraju se drugi Mirna 
Mirna Donđivić: sad ćemo se i mi dogovarati, sad imamo odbor za proračun, lipo ćemo sesti, 
ja sam Tomu čekala i do sada pa nisam dočekala.  
Tome Juraga: čekati ćeš ti još, nema problema, nije stvar u tome da se čeka Tomu ili ne čeka 
nego je stvar u tomu da je jedno od osnovnih zadataka vijeća je da se osmisli proračun i 
kontrolira. Vi na kraju imate 15.12. kad smo bili jednu situaciju mi kažemo nećemo 
retroaktivno i Mirna ti kažeš ovdi isprid ciloga vijeća „a imao još nekih stvari, to će kroz prvi 
koki računić dojit to će sve sesti“, dobro Mirna sesti će sve na svoje misto, to će se sve 
odraditi, sve će se uravnotežiti pa ćemo onda o tome odlučivati i onda dojdemo šest miseci, a 
šta će sesti, ne može ništa nego Mirna na katridu sesti. I sad ste nam opet doveli isto.  
Miran Donđivić: ne može ništa u prvomu misecu pa iđe ti druga godina 
Tome Juraga: ja sam to zna i u 12.misecu, ali ne znam zašto si ti to onda govorila u 12.misecu.  
Mirna Donđivić: šta sam rekla u 12. misecu.  
Tome Juraga: još ćemo to malo, doći će neke uplate pa će se sve to uravnotežiti  
Mirna Donđivić: ne, ne, ne 
Boris Bašić: imamo tonski zapis.  
 
 

 Godišnji obračun Proračuna za 2013. godinu nije prihvaćen sa 6 glasova PROTIV i  3 ZA 

 
3. Zahtjev za ukidanju statusa javnog dobra dijela čest. zem. 13470/1 i 23469 (NADA 

DUBLJEVIĆ) 
 
Vedrana T. Šandrić: zapravo ovdje se radi o tome da već odavno to postoji gore na Vlakama, 
to je kuća koju je žena sagradila, ovo se okolo jesu njene čestice ali ona ne može legalizirati 
taj objekt jer je dijelom položen na javnom putu. Iako taj put nije više u funkciji i to prije nego 
je onda kuću gradila, valjda ne bi ni gradila. Ona je nešto dolje kod glavnog puta pustila od 
svojih čestica, ja sam tražila koliko je to u kvadratima, nisam to dobila ali nadam se da hoću. 
Mi možemo donijeti odluku na način da taj dio puta, stvarno on više nije u funkciji puta, to 
znadete bolje nego ja, tako da se njoj omogući legalizacija ali sa nekom zadrškom da se točno 
izmjeri koliko je ona svog terena pustila pa da se za neku eventualnu razliku namiri, ja to 
predlažem jer nisam dobila ništa što se tiče geodetskih da sam dobila koliko je to mjereno u 
prostoru, uzeto više nego što je dano. Međutim moram vas obavijestiti da katastar gore na 
Vlakama toliko ne odgovara u tim česticama i veličinama, nekada bude razlike i po 200 m2. 
ne znam kao to stanje srediti jer se ni ove karte stare ne slažu i sa kasnijim mjerenjima, dosta 
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ima tu problema.  Tamo negdje od Habrića pa do Željka tu nekako ne štima. Kad smo plan 
radili tu se karte jednostavno nisu mogle posložiti.  

Viktor Banov: ima toga svugdi, znači ova odluka nije potpuna  

Vedrana T. Šandrić: naša je odluka ta taj dio više nema status javnog puta i time smo stranci 
omogućili, a možemo donijeti nekakav drugo zaključak kojim će se od stranke tražiti da se 
malo bolje izmjeri da vidimo da li postoji razlika u kvadraturi. Ja u ovom trenutku sebi ne 
mogu predočiti postoji li ili ne postoji koliko znam onda je dolje pustila, niti sam geodeta niti 
mogu to  

Viktor Banov: mi bi trebali ovu odluku ili proširiti ili doniti zaključak 

Vedrana T. Šandrić: ne bi, jer mi ćemo stranku spriječiti u tome ako sad donesemo nešto što 
je dvojino. Ova odluka da taj dio puta, jer tu su dvije čestice nema više status javnog puta će 
zapravo stranku dovesti u situaciju da legalizira svoj objekt, nama je to naravno u interesu da 
se legalizira i da se tu stvari srede, ali isto tako vijeće može donijeti drugu odluku da će se 
izvršiti točna izmjera tog dijela koji je ustupljen u odnosu na ono što je ona ustupila 

Viktor Banov: zaboraviti ćemo 

Boris Bašić: postoji li neki pisani trag o ustupanju tog dijela  

Vedrana T. Šandrić: sve vam je to bilo rekla kazala, a kad se put proširivao onda ja ću pustiti 
ovoliko a s obzirom da žena ne živi ovdje njena kćer nema podatke, nema pisanih, mada se 
nada da je mater imala.  

Nino Putniković: donesimo ovu odluku kakva je i jedan zaključak da se naprave dodatna 
mjerenja ustupljenoga, da se uskladi   

Mateja Bašić: možemo uz ovu odluku odmah staviti i zaključak na glasovanje. Odluku pod 
brojem tri Odluka o ukidanju statusa javnog dobra uz zaključak da se izvrši točna izmjera 
odstupanja stavljam na glasovanje 

 

 Zahtjev za ukidanju statusa javnog dobra dijela čest. zem. 13470/1 i 23469 (NADA 
DUBLJEVIĆ) i zaključak o izmjeri prihvaćen je JEDNOGLANO 

 

 

4. Prijedlog odluke o odricanju od prava prvokupa 
 

Vedrana T. Šandrić: ovdje se radi o jednoj staroj kući u stromu Murteru, stranka se pozvala na 
Zakon o zaštiti spomenika to je i točno, međutim staro selo i nema takav status zaštite da bi 
se oni trebali obratiti. Ja sam rekla da je prvotno važan zakon o otocima koji vrijedi i za 
Murter, ali u svakom slučaju stranka je bila fer i nije, radi se o kupcu koji je stranac i htio bi 
biti sto posto siguran da tu nekretninu može kupiti, a po zakonu općina je ta koja ima pravo 
prvokupa. 

 

 Prijedlog odluke o odricanju od prava prvokupa prihvaćen je JEDNOGLANO 
 

5. Zahtjev stanara /Turistička ulica bb 
 



 10 

Ivan Božikov: tu ste primili u materijalima, tu imamo situaciju, ne znam od kada da počnem. 
Situacija je tu dosta komplicirana i dosta nezahvalna, naime radi se o tome da stanari koji žive 
u Turističkoj 1. kuća od bivšeg Talisa, investitor je svojevremeno radio rekonstrukciju  i 
prenamjenu te zgrade u apartmane i sad ima 14-15 apartmana, međutim nakon kupnje 
ponovo promjena vlasništva terena okolo zgrade uspostavilo se da ti ljudi nemaju ni parkinga 
ni jame za fekalne vode. Tako da sada imamo situaciju da pola kuće nema osnovne životne 
uvjete za tamo stati za tamo živiti i boraviti i primati turiste. Stvar se tiče imovinsko-pravnih 
odnosa i među susjedskih odnosa  i to je na sudu i tu se ja ne bi previše uplita u njihove 
odnose i načine na koji susjedi funkcioniraju ja bi samo želio i apeliram na vas da mi 
pokušamo tim stanarima njih 11 da im se omogući taj minimun, a to je zbrinjavanje fekalnih 
voda. Mislim da je nepotrebno naglašavati dva, sve su to naši prijatelji iz kontinentalne 
Hrvatske nešto iz Zadra i dvoje je Murterina gospođa Bijelić i gospodin Veljko Božikov, oni 
danas ne mogu doći u svoje kuće i ne mogu primiti turiste. Situacija je krajnje složena, ono 
što bi ja njima želio omogućiti i što je moj prijedlog da se ta situacija riješi, a to je da mi damo 
suglasnost kao vijeće da taj problem riješe na općinskoj parceli preko puta. Preko puta općina 
ima jednu parcelu di bi se jednim jednostavnim zahvatom i brzim bi se taj problem moga 
riješiti. Svi bi bili zadovoljni, ne bi se ometala jama od gospodina Jajaša, a s druge strane 
stanari bi bili zadovoljni imali bi taj problem riješen i sa time bi bili svi zadovoljni.  

Mateja Bašić: ovo bi bilo privremeno rješenje ili 

Ivan Božikov: a ovo bi bilo rješenje do izgradnje kanalizacije ili do okončanja sudske presude 

Nino Putniković: to znači da tamo treba iskopati  

Ivan Božikov: odzgora ceste ono je sve nasap, rahla zemlja u dužini preko 4 metra i to bi se 
dalo brzo iskopati i ubaciti pravi plastični rezervoar koji bi primija te vode on bi se zatrpa i 
naravno praznija po potrebi, bitno je da ne smrdi  i da su higijenski zahvati zadovoljeni, taj dio 
parcele ionako služi samo kao parking odnosno zeleni otok za kontejnere.  

Nino Putniković: ja normalno ne mogu nikoga prisiliti da neko radi crnu jamu na tuđoj zemlji 
to je njihova privatna stvar i oni se moraju privatno dogovoriti, a što se tiče općinske zemlje 
za to ja osobno nemam ništa protiv toga.  

Ivan Božikov: tu su stanari dovedeni u zabludu od onoga šta je proda, oni stvarni nisu krivi. To 
tada nije bila tuđa zemlja. To je bilo vlasništvo sve jednoga čovika. Nekog drugi je kupija i 
ispostavila se da je jedna parcela di je jama.  

Nino Putniković: ja sam vidija neku dokumentaciju, do ovoga nije trebalo doći, ima neka crna 
jama ispod kuće , trebao je biti neki dogovor u trećem misecu ali neka to ostane 

Ivan Božikov: to je točno, ima jedna jama ispod kuće, ona se nalazi u jednomu stanu u sobi 
spavaćoj i jako je mala, možda kapaciteta kao ta dva stana.  

Boris Bašić: postoji li ikakva mogućnost tu mirnog rješenja spora  

Ivan Božikov: ja sam pokuša na neki način razgovarati sa jednima i drugima još prošle godine 
di sam reka na ljudski način da ako ta jama ne triba pa dok se ljudi ne snajdu i njima sam reka 
da susjedski odnosi budu što korektniji, pokuša sam prošlu sezonu i nekako uspija a ovu ne 
ide.  

Mate Skračić: ako se većina složi da idemo sa tom varijantom da se ide na općinsko zemljište, 
a šta do tada dok se to izgradi ne možemo sada kopati u srid sezone 
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Nedjeljko Mudronja: to mora biti riješeno u roku tri dana 

Ivan Božikov: ja mislim da se taj zahvat može odraditi s obzirom da u blizini nema nikakvih 
stanara, ako bi se naša ozbiljan čovik koji bi to bija voljan se toga prihvatiti da bi on to moga u 
2,3 dana napraviti. Radi se o nasapu koji će se dignuti u sat vremena strojem, sutra dolazi 
rezervoar i doviđenja, ja mislim ako se krene radi od 4 ujutro do 7 ujutro da se to odraditi 
može.  

Mate Skračić: ako je to nasip to se može u jednu noć.  

Nino Putniković: kolika je ta zemlja općinska? 

Ivan Božikov: velika, to je di je onaj zahod. 

Tome Juraga: koliko sam ja čita ovu dokumentaciju, čak je i Nino ima da je gospodin Jajaš je 
nudija tim ljudima nekakvu ajmo reći uslugu korištenja te jame uz to da oni kod oni nemaju 
neku varijantu drugu da oni participiraju u trošku izlijevanja te jame, on tvrdi da mu te isplate 
nikad nisu vraćene.  

Ivan Božikov: ja imam informaciju, meni je isto Denis reka tako onda sam ja njima reka tako, a 
oni su rekli nije tako nego je vako 

Stanarka zgrade: mi smo plaćali uredno dok se jama koristila, redno se plaćalo. Mi za sebe 
osobno imamo račune što je gospodin vršio pražnjenje te jame, mi smo direktno plaćali.  

Boris Bašić: možda, zbog delikatnosti situacije i radove usred sezone koji će se morati tamo 
raditi i prekopa ceste, što sigurno nije ugodno usred sezone, ako možemo napraviti još jedan 
pokušaj mirnog rješenja spora u roku dva dana.  

Ivan Božikov: ja predlažem ovako, nekako smo vezani za mog prezimenjaka i nekako mi je 
nepojmljivo da ne može doći u Murter iz kojih razloga, zato jer nema jame. Meni bi bilo drago 
i u tome sudjelovati, ali ajmo mi doniti odluku a za dva dana možda riješimo pa neće biti 
potribe. Sad da se ne nalazimo bez veze, naravno da ćemo staviti odluku van snage ako 
pokušamo uz neki normalni dogovor dogovoriti, ali ako ne uspijemo neka se napravi  

Boris Bašić: nije problem da se mi sastanemo za dva dana, ja vjerujem da nije problem. Da 
pokušamo na jedan miran način to riješiti. Ali i to je trošak, na stranu trošak, radovi usred 
sezone na glavnoj plaži, nije baš zgodno. Evo ja bi apelirao na vijeće da pokušamo dobiti još 
dva dana i da onda definitivno  

Ivan Božikov: opet ću ja pokušati ponoviti, ako dođe do dogovora naravno da nećemo kopati, 
to je svima jasno. Ali šta ako ne dođemo do dogovora, šta ćemo se opet zivkati, telefonske 
sjednice. 

Mate Skračić: ja se slažem sa načelnikom.  

Mateja Bašić: ako bude stavljamo odluku van snage, nikome nije u interesu da se kopa.  

Viktor Banov: donosimo ovu odluku s napomenom  

Ivan Božikov: uvjetnovanu 

Vedrana T. Šandrić: ali decidirajte, jer javiti će se problem odvoza fekalija, redovitog 
održavanja, čija je odgovornost, tko financira radove 

Mate Skračić: tko koristi 
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Verana T. Šandrić: tko koristi da, ja ne zna koliko će to koštati, ali to je nekakav najam prostora 
ili zakup prostora, ne znam, definirajte da ne bude nismo 

Mate Skračić: bitno je da općina nije na štetni, stanari bi trebali pokriti sve i tu neku nazovimo 
investiciju  

Ivan Božikov: stanari će osigurati investiciju  i riješen problem do kanalizacije ili dogovora sa 
susjedom  

Vedrana T. Šandrić: odluka vijeća je da se ustuplja za postavljanje te montažne septičke jame 
za potrebe zbrinjavanja fekalija stanova stanara tog objekta. Međusobna prava i obveze 
regulirati će se dodatno sporazumom između općine i predstavnika stanara. Ali mi morate 
reći da li je to naplativo ili nije naplativo, znači općina se snovi troškove niti radova niti ičeg 
drugo, prostor se daje bez nekakvih naknada, a to redovito pražnjenje, korištenje prostora 
biti će uvjetovano redovnim pražnjenjem. Meni nije problem sastaviti ako kažete koji su 
uvjeti.  

Mate Skračić: i radovi izvedu u noćnim satima , pa nitko neće prigovarati. Mogu se reflektori 
upaliti i može se to noću.  

Mateja Bašić: onda možemo ovu točku 5. staviti na glasovanje Temeljem zahtjeva stanara 
zgrada u Turističkoj ulici stavljam na glasovanje da su ustupi općinsko zemljište u svrhu 
zbrinjavanja fekalnih voda. Međusobna prava i obveze uređuju se sporazumom između 
općine i samih stanara.   

 Zahtjev stanara /Turistička ulica bb prihvaćen je JEDNOGLANO 
 

6. Izviješće Načelnika o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2013. Godinu 
 
 Mate Skračić napustio sjednicu 20.08. sati  
 

Ivan Božikov: to je po zakonu mi moramo dostavljati izvještaje o Planu gospodarenja 
otpadom za svaku godinu pa tako i za ovu što je prošla o sve što se poduzima i što se planira 
poduzimati, pa eto dobili ste u materijalima.  

Nino Putniković: ovo izvješće je na znanje ili  

Vedrana T. Šandrić: izvješće se daje na znanje. Bit cijele priče znate da sada više nije na snazi 
zakon o otpadu nego zakon o gospodarenju otpadom, tu su sasvim drugačije uzance i sad 
nama slijedi predavanje češćih izvješća, ovo je nešto što redovito po zakonu ide, ali kad smo 
ovo sastavljali to je moralo biti za malo duže razdoblje zato što naš plan gospodarenja 
otpadom nije usklađen sa novim zakonom, ali bit je priče da imamo predodžbu onoga što do 
sada imamo, a sad imamo novi plan u nacrtu on će biti dan na raspravu i bit je u tome da se 
ne samo uskladi sa strategijom nego ono što je važnije sa novim zakonom gdje će se naglasak 
dati na različite vrste kanti, na različiti način sakupljanja otpada. I ovaj novi plan koji bi trebali 
donijeti će imati naglasak upravo na tome. U ovom planu koji smo imali u 2008. godini tu je 
bila procjena rađena na način da smo mislili kako ćemo nabaviti brod, kako ćemo sanirati uz 
pomoć Fonda sa velikom investicijom Hripe, činjenica je da to sve skupa nije bilo moguće 
realizirati, znate što je bilo sa Fondom, sredstva za Hripe su bila blago rečemo precijenjena  
tim više što je učešće općine bilo preveliko, a onda se to nekako kapom i šakom dijelilo, kako 
se to stavljalo na papir, mi smo ušli u ovaj projekt sanacije Bikarca i sad smo u situaciji da će 
se u okviru tog plana sanacije Bikarca riješiti i Hrpe do kraja, mada smo mi napravili veliki 
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posao što se Hripa tiče, a koji nam Fond nije priznao nego su nam to stavili pod tekuće 
održavanje. Mi smo Hripe dobrim djelom sanirali svojim sredstvima jer smo ga doveli u 
situaciju da nema plinova, izvršena su mjerenja otplinjavanja, nije bilo potrebno raditi nove 
materijale, nanositi također nije potrebno na veći dio kave i ona je dobrim djelom sanirana 
našim materijalom sa šutom i građevinskim materijalom koji smo sami i sanirali i uređivali.  
To Fond nije smatrao da je kapitalno ulaganje u smislu sanacije nego tekuće održavanje  i tu 
se pojavila ta nekakva razlika naših planiranih, uloženih i njihovih doznačenih sredstava, 
nažalost to je bilo vrijeme kad je i kod njih uletila revizija i sve je išlo po onome što se nama 
financiralo u tom djelu samo na projektnu dokumentaciju. Tu smo grubo rečeno došli u 
nemilost da nam nisu dali niti kune više nego što, a potrošili jesmo. 

Viktro Banov: da li se glasuje o ovome ili ne  

Vedrana T. Šandrić: donisi se zaključak o prihvaćanju izvješća, ako ste ga pročitali, ako nemate 
nekih posebnih primjedbi. Ovo je slika stanja kakvu mi trenutno imamo i od toga se krenulo 
za izradom nacrta ovog plana. nacrt plana je gotov, ja vam ga mogu poslati ako ga dobijem na 
cd-u, on je sada u fazi da je izrađen i morala bi pogledati da li u njega treba još nešto unijeti  i 
onda ga staviti na javni uvid. Ako hoćete mogu ga izkopirati da vidite kako izgleda, ako imate 
pirmjedbe. Nemam ga na CD-u. čim bude ja ću ga poslati.  

Boris Bašić: u tijeku je nabava kanti za papir, to je inače,  primjedba je da je nažalost dosta 
podbacilo od ostvarenog u odnosu na planirano 

Vedrana T. Šandrić: je, kažem šta se tu izdogađalo, javili smo se mi na natječaj i za selektivno 
prikupljanje  otpada, ali tad je baš bila neka situacija kad više nije se ..tko je ušo ušo je  

Boris Bašić: do koje faze je došla nabava kanti za papri? 

Ivan Božikov: odobreno je 

Vedrana T. Šandrić: onda ide preko Murtele.  

Boris Bašić: financijski nas ne opterećuje  

Ivan Božikov: 60% bez povratno.   

 

 Izviješće Načelnika o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2013. godinu 
prihvaćeno je JEDNOGLANO 

 
7. Prijedlog Odluke o naknadama političkim strankama za 2014. godinu 

 
 

 Prijedlog Odluke o naknadama političkim strankama za 2014. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLANO 

 
 
 

Sjednica je završena u 20.10 sati 

 

 



 14 

Zapisničar:                      Predsjednica: 
Vesna Juran          Mateja Bašić 


